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loy Gila (Sabadell, 21
de maig de 1988) ha
recuperat la seva mi-
llor versió a Llagoste-
ra. Després de provar

la 2a A amb el Nàstic però no
consolidar-s’hi, aquest diumen-
ge torna al Nou Estadi amb el
retorn a la categoria de plata en
joc. El de Ca n’Oriach està cri-
dat a ser un dels protagonistes
dels últims duels per l’ascens.

Retorn a Tarragona per primer
cop. Serà especial?
Sí, serà especial perquè en la lli-
ga no hi vaig poder jugar per
sanció. Fer-ho en aquest esce-
nari en què ens trobem tots dos,
en la fase d’ascens i en una final
per ser a 2a divisió A és fantàs-
tic.

Com va ser la sortida del Nàstic
de Tarragona?
No va ser dolenta perquè no hi
va haver cap conflicte amb el
club; tan sols vaig marxar a bus-
car minuts. Sí que vaig tenir
una sensació amarga perquè no
vaig tenir gaires oportunitats
més enllà del primer any, i em
va saber una mica de greu.

Després d’un primer curs molt
bo (2010/11) va perdre molt de
protagonisme. Què va passar?
El primer any va ser molt bonic,
vaig jugar molt i a un bon nivell.
El següent vaig començar ju-
gant, però amb l’arribada de
D’Alessandro no vaig tenir mi-
nuts i vaig anar cedit al Betis B,
a la 2a divisió B. El fet de no te-
nir oportunitats em va fer deci-
dir que m’havia de buscar la vi-
da en un altre lloc.

Arriba a Llagostera en el mercat
d’hivern (2012/13). Esperava
que les coses sortissin tan bé?
No [riu]. La veritat és que no ho
esperava. Sí que vaig venir amb
la idea de tenir minuts i tornar
a sentir-me important en un
equip de futbol, però era com-
plicat pensar que en un any i
mig aconseguíssim el títol de 2a
B i ara tinguéssim l’ascens a 2a
A tan a prop. Ha anat molt bé.

E

Destaquen els onze gols
d’aquest curs. Què ha canviat
en Eloy Gila?
Doncs... la veritat és que mai he
estat gaire golejador, i aquest
any n’he fet molts. Sentir-me
important en l’equip crec que és
clau. Els companys, el cos tèc-
nic... tots m’han fet sentir com a
casa. M’he trobat més participa-
tiu, he pogut entrar més en el

joc, i això m’ha donat l’oportu-
nitat de marcar més gols.

Ha actuat a la mitja punta i a la
banda. On se sent més còmode
jugant?
Potser em sento més còmode a
la mitja punta perquè tinc més
mobilitat i puc caure a les dues
bandes. Hi tinc més llibertat.
Aquest any a la banda també

m’hi he trobat bé. A casa solem
jugar amb Chamorro i Sellarès
en atac, i crec que és una bona
opció perquè ens aporten molt.

En l’anada, sortir viu de Tarra-
gona serà clau per aconseguir
l’ascens?
Sí, crec que sí. El Nàstic va
demostrar en la primera volta
que s’adapten bé al nostre

camp, no com va passar a l’Avi-
lés; per tant en l’anada hi haurà
força en joc. En qualsevol cas, és
una final i pot passar qualsevol
cosa tant a Tarragona com a
Llagostera.

Us hauríeu estimat més trobar-
vos amb un rival que no us co-
negués tant?
Sí, potser hauria sigut millor un
rival que no ens conegués tant.
També el coneixem nosaltres a
ell. Un rival que no sap com ju-
gues o que no t’hi has enfrontat
mai o que no sap com és exacta-
ment el nostre camp, ho pot
passar més malament contra
nosaltres. Ens sabem els punts
forts i febles. El que és clar és
que es veurà un duel entre dos
grans equips, i en l’anada, en un
camp que estarà ple de gom a
gom, segur que serà un bon es-
pectacle.

Després de la temporada que
ha fet, tot el que no sigui jugar
a 2a A la campanya vinent seria
una decepció?
Una decepció, no ho seria, però
tinc molta il·lusió de tornar a la
2a divisió A. Crec que ha sigut
un bon any per a mi i potser és
un bon moment per tornar a fer
el salt i trobar l’oportunitat que
se’m va escapar i així demostrar
la meva validesa.

Amb Oriol Alsina a Girona,
Montilivi seria una bona opció?
I tant que ho seria! Amb l’Oriol
hi tinc molta confiança i si sortís
l’oportunitat no hi hauria cap
problema per parlar-ne. Tant ell
com jo sabem que quan acabi la
temporada parlarem i veurem
què és el millor per a totes les
parts. ■

“Hauria preferit un rival
que no ens conegués tant”

Eloy Gila JUGADOR DEL LLAGOSTERA

IGUALTAT · “Estem en una final i pot passar de tot, però ens sabem els punts forts i febles. Contra un rival més desconegut
podríem fer valer més les nostres armes” DESTACAT · “Ha sigut un bon any en l’àmbit personal i tinc il·lusió per jugar a la 2a A”

Guillem Freixa
LLAGOSTERA

Eloy Gila, amb una pilota després de l’entrenament del Llagostera ahir a Montilivi ■ LLUÍS SERRAT

“Si surt l’opció del
Girona no hi hauria
cap problema per
parlar-ne. Amb
l’Oriol ens tenim
molta confiança”
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